
J e g y z ő k ö n y v

Készült: A  Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  Tanácskozótermében  (4060
Balmazújváros, Kossuth tér 4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és
Környezetvédelmi Bizottságának 2017. május 22-én 17.30 órakor kezdődő nyilvános üléséről.

Jelen vannak:           
Bizottság részéről: Varga László bizottsági elnök

Blaskó Sándor bizottsági tag
Oláh Ferenc bizottsági tag
Csomor Lajos bizottsági tag
Dr. Orcsik István bizottsági tag

Balmazújvárosi Közös
Önkormányzati Hivatal részéről: dr. Veres Margit polgármester, 

dr. Kis Marianna aljegyző, 
Vágnerné Szilágyi Ilona, Emődi Sándor osztályvezetők.

Továbbá: 
Balmazújvárosi  VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.  részéről:  Dr.  Kiss  Tamás
ügyvezető
Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. részéről: Gencsi Zoltán ügyvezető
Balmaz-Kamilla Kft. részéről: Dr. Köstner Dávid ügyvezető, Bagi Zsolt fürdővezető
BalmazInterCOM Kft. részéről: Nagy Tamás
Balmazújváros Sport Kft. részéről: Lajos Ferenc ügyvezető
Virágoskút Kertészeti Kft. részéről: Rózsa Péter 
Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. részéről: Ferencziné Csige Etelka
Hortobágyi Nemzeti Park részéről: Károlyi Gábor főerdész, Molnár József erdész
Nádasdi László képviselő

Varga László bizottsági elnök köszönti az ülésen megjelenteket, majd megállapítja, hogy a Bizottság 5
fővel határozatképes.

Varga László bizottsági elnök
Tisztelettel  köszöntök mindenkit.  Elsőként  a  napirendről  szavazunk,  azzal  a  módosítással,  hogy a
vendégek miatt a sorrenden változtatnánk. Először tárgyalnánk Rózsa Péter rendezési terv módosítási
igényével  kapcsolatos  kérelmét,  utána  a  Hajdúsági  Hulladékgazdálkodási  Kft.  beszámolóját,  ezt
követően a meghívó szerint haladnánk, azzal a kiegészítéssel, hogy utoljára tárgyalnánk a meghívott
vendég  későbbi  érkezése  miatt  a  Hortobágyi  Nemzeti  Park  külterületi  erdő  területének  legelővé
történő övezeti átsorolása tárgyában készült előterjesztést. Aki elfogadja, kérem, szavazzon.

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága 5
igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet:

Nyilvános ülés

1. Előterjesztés Rózsa Péter rendezési terv módosítási igényével kapcsolatos kérelme tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
2. Beszámoló a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2016. évi működéséről
Előadó: Kathy Zsigmond ügyvezető
3. Beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról
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Előadó: dr. Veres Margit polgármester
4.  Előterjesztés  az  önkormányzat  többségi  tulajdoni  részesedésével  működő gazdasági  társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában 
Előadók: a társaságok ügyvezetői
5.  Előterjesztés  a  települési  mezei  őrszolgálatról,  a  mezőőri  járulékról  szóló 21/2015.  (XI.30.)
önkormányzati rendelet módosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
6.  Előterjesztés  a  Hajdúsági  Hulladékgazdálkodási  Nonprofit  Kft.-vel  kapcsolatos  döntés
meghozatala tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
7.  Előterjesztés  a  Magyar  Kézilabda  Szövetség  által  kiírt  Csarnok-felújítási  programhoz
kapcsolódóan önerő biztosítása tárgyában
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester
8. Előterjesztés kártevők elleni védekezéshez támogatás tárgyában 
Előterjesztő: Varga László elnök
9.  Előterjesztés  a  Hortobágyi  Nemzeti  Park  külterületi  erdő  területének  legelővé  történő  övezeti
átsorolása tárgyában 
Előterjesztő: dr. Veres Margit polgármester

1. napirend: Előterjesztés Rózsa Péter rendezési terv módosítási igényével kapcsolatos kérelme
tárgyában

Hegedűs János bizottsági tag megérkezett, így a bizottság létszáma 6 főre változott. 

Varga László bizottsági elnök
Első előterjesztésünk Rózsa Péter rendezési terv módosítási igényével kapcsolatos kérelme tárgyában
készült.  Van-e ezzel kapcsolatban kérdése, véleménye valakinek? Nem látok erre jelzést.  Rózsa úr
kíván-e ehhez hozzászólni?

Rózsa Péter Virágoskút Kertészeti Kft.
Változtattam egy kicsit az eddigi tevékenységeimen. Létrehoztunk egy alapítványt. A gazdaságot nem
fejlesztjük tovább, sőt visszafejlesztjük. Magyarság Köznevelési Alapítványt hoztunk létre Karácsony
Sándorral. Ennek kapcsán óvodát és iskolát fogunk működtetni. Van erről egy alapító iratunk a mai
oktatástól  eltérően  és  alapvetően  nem  a  balmazújvárosi  gyermekekre  építünk,  habár  nincsenek
kizárva.  Sem a  pedagógusok,  akár  óvónők,  akár  tanítók  köréből.  Az  oktatás  lényege  a  munkára
nevelés. A lényeg az, hogy én a főproblémát abban látom, hogy az egész társadalomban senki nem
akar már fizikálisan dolgozni és nem ismeri a magyar kultúrát. Kodály Zoltán elveken fog működni az
óvoda. Ehhez viszont rendezési terv módosítás kell, mert az én épületeim gazdasági övezetnek vannak
nyilvánítva.  Arra  kérem  a  Tisztelt  Önkormányzatot  és  Bizottságot,  hogy  amennyiben  lehet,  ezt
támogassa. 

Varga László bizottsági elnök
Ezek után van-e valaki részéről kérdés, vélemény, hozzászólás?

Emődi Sándor beruházási osztályvezető
Az előterjesztésben szerepel, hogy korábban Rózsa Péter saját költségén egy olyan övezetet hozott
létre, ahol ezek az egyedi csárda lakóházak vannak. Ebben az övezetben elhelyezhető az óvoda. A
kérelemben  óvoda van,  de  az  iskola  is  elhelyezhető,  mivel  oktatási-nevelési  létesítmények.  Tehát
szerintünk,  ha  ez  megfelelően  elhelyezhető,  akkor  ez  egy  egyszerűbb  eljárással  már  az  építési
tervekkel is elindulhat. A másik id-3 ipari övezetbe akarod elhelyezni, illetve a testület majd erről fog
dönteni szerdán, akkor a kezdeményező költségvállalása szükséges a rendezési terv módosításhoz. Ez
azt jelenti, hogy 3 ütemben kell, kb. 20-25 szervezetnek és hatóságnak elküldeni az anyagot. Tehát
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nyilván megvalósítható, de az egy hosszadalmas procedúra és jelentős tervezési költségbe is kerülhet.
A javaslat egyébként, hogy ez a 0461/30 övezetben, ha létre lehetne hozni ezt az épületet, amit nem
ismerünk, hogy mekkora nagyságrendű, akkor nem kell rendezési terv módosítás. 

Rózsa Péter Virágoskút Kertészeti Kft.
Tisztában vagyok vele, de rendezési terv módosítás úgy is kell a városnak tudomásom szerint. Akkor
ezt nem lehet beilleszteni előbb-utóbb? 

dr. Veres Margit polgármester
Már megcsináltuk, amit kellett. Amit a törvény előírt, megcsináltuk. 

Rózsa Péter Virágoskút Kertészeti Kft.
És mikor lesz legközelebb? 

dr. Veres Margit polgármester
A törvénymódosítás  miatt  már  a  Képviselő-testület  megcsinálta  azokat  a  HÉSZ  módosításokat,
amelyek szükségesek voltak, ugyanis utána nincs lehetőségünk a HÉSZ-hez hozzányúlni. 

Emődi Sándor beruházási osztályvezető
2018. év végéig van lehetőség, hogy végigvigyük. 

Rózsa Péter Virágoskút Kertészeti Kft.
És akkor én hogy fogok értesülni,  ha megint  lesz? Mert van erre egy kialakított  épület,  ami erre
alkalmas és a többi pedig más célt fog szolgálni. 

Emődi Sándor beruházási osztályvezető
Elvileg el lehet indítani, de nem ismert most az időpont, hogy mikorra lesz jóváhagyva. 

dr. Veres Margit polgármester
El tudjuk indítani, amit kér Rózsa Úr, csak akkor ennek a díját be kell fizetni a pénztárba. Azért nézte
azt Sanyi, hogy mi az, ami költséghatékonyabb lenne és rövid időn belül lehetne. Mert ha nem kell
HÉSZ-t módosítani,  akkor ez a lehetőség azonnal áll.  Viszont, ha ragaszkodik hozzá a kérelmező,
akkor tudunk arról dönteni, hogy elindítjuk, de nem tudjuk megmondani, hogy a szakhatóságok mikor
döntenek. Lehetősége van a Bizottságnak úgy dönteni, hogy javasolja a Képviselő-testület számára,
hogy indítsa el. 

Rózsa Péter Virágoskút Kertészeti Kft.
Mi van, ha 2 év múlva más lesz? A szakhatóságnak milyen díja van? 

Emődi Sándor beruházási osztályvezető
Tudunk ajánlatot kérni, sőt megadjuk a címet, elérhetőséget neked, és mivel a te költségedből megy,
az ajánlatról közvetlen lehet tárgyalni, de ezek több százezer forintos tételek. Talán közelíti a milliót,
mely  településtervezési  és  főépítészi  főbb  költségekből  áll.  Ha mindenképpen  ragaszkodsz,  hogy
indítsuk el, akkor dönthet úgy a testület és akkor menet közben tisztázódnak a költségek. Ha mégis
úgy alakul, hogy nem módosítunk, elvileg vissza lehet vonni. 

Rózsa Péter Virágoskút Kertészeti Kft.
Jó, akkor ezt kérném, hogy indítsák el. 

dr. Veres Margit polgármester
Tehát  a  HÉSZ módosításhoz  szükséges  szakhatóságot  keressük meg  és  tájékoztassuk arról,  hogy
mennyi  ennek a költsége, és utána a továbbiakban tudunk dönteni arról,  hogy ha nem kéri,  akkor
visszavonható. 
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Varga László bizottsági elnök
Akkor polgármester asszony elmondta a határozati javaslat módosítását. Ezt tenném fel szavazásra.
Aki ezzel egyetért, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

68/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Rózsa Péter rendezési terv módosítási igényével kapcsolatos kérelme tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottsága  a
Rózsa Péter rendezési terv módosítási igényével kapcsolatos kérelme tárgyában készült előterjesztés
határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, azzal a kiegészítéssel, hogy kérjen
be árajánlatokat a HÉSZ módosítására vonatkozóan, majd erről tájékoztassa Rózsa Pétert.

Rózsa Péter az árajánlatok függvényében nyilatkozzon arról, hogy vállalja-e a költségek megfizetését
a HÉSZ módosításával kapcsolatban.
 
Rózsa Péter távozott az ülésről.

2. napirend: Beszámoló a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2016. évi működéséről 

Varga László bizottsági elnök
Következő előterjesztésünk beszámoló a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2016. évi működéséről
készült. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, véleménye, kiegészítése? Nem látok rá igényt.
Akkor, aki a beszámolót elfogadja, kérem, szavazzon. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

69/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. 2016. évi működéséről

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottsága  a
beszámoló  a  Hajdúsági  Hulladékgazdálkodási  Kft.  2016.  évi  működéséről készült  előterjesztés
határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

3. napirend:  Beszámoló  Balmazújváros  Város  Önkormányzat  2016.  évi  költségvetésének
végrehajtásáról  
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Varga László bizottsági elnök
Következő előterjesztés beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésének
végrehajtásáról készült. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, hozzászólása? 

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
Úgy  gondolom,  hogy  elég  részletesen  indokolva  vannak  a  zárszámadás  számadatai.  Ami  az
összegzésből  ki  is  derül,  jelentős  záró pénzkészlettel  zárul  ez a beszámoló.  Az év végén jelentős
fejlesztési támogatásokat kapott az Önkormányzat. Azok pénzügyileg is itt a számlákon megjelentek,
ezért is van ez a nagy záró pénzkészlet. Jelentős döntés a maradvány felhasználása, mi továbbra is azt
az elvet követnénk, mert az is látszik, hogy az intézményeink működése biztosított volt, tehát azok a
szabad maradványok, ami náluk keletkezett, annak a felhasználását vonjuk el tőlük és arról majd a
Képviselő-testület döntsön. Az önkormányzat vagyona évről-évre igen nagy mértékben gyarapodik.
Ez a fejlesztéseknek köszönhető, ami nagyobb mértékű, mint az elszámolandó értékcsökkenés és nem
vagyonfeleléssel működik az Önkormányzat, nem abból biztosított a működése.

Varga László bizottsági elnök
Köszönjük szépen. Van-e még valakinek kérdése, hozzászólása? Akkor szavazást kezdeményezek a
költségvetés végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról. Aki egyetért vele, kérem, jelezze.

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

70/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról  

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottsága  a
beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról készült
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

Varga László bizottsági elnök
Ki az aki, a rendelet-tervezetet elfogadja? Kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

71/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról  

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottsága  a
beszámoló Balmazújváros Város Önkormányzat 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról készült
előterjesztés rendelet-tervezetét elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

4. napirend:  Előterjesztés  az  önkormányzat  többségi  tulajdoni  részesedésével  működő
gazdasági társaságok mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában
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Varga László bizottsági elnök
Következő  napirendi  pontunk előterjesztés az  önkormányzat  többségi  tulajdoni  részesedésével
működő  gazdasági  társaságok  mérlegbeszámolójának  elfogadása  tárgyában  készült. Elsőként  a
Balmazújváros Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. egyszerűsített éves mérlegbeszámolója
kerül megbeszélésre. Ezzel kapcsolatban kérdés, vélemény,  észrevétel van-e valakinek? Nem látok
erre igényt, akkor szavazást kezdeményezek. Aki a mérlegbeszámolót elfogadja, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

72/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi,  Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok mérlegbeszámolójának
elfogadása tárgyában készült előterjesztés határozati  javaslatának 1. pontját elfogadásra javasolja a
Képviselő-testületnek. 

Varga László bizottsági elnök
Következik a BalmazInterCOM Kft. mérlegbeszámolója. Kérdés, vélemény, hozzászólás van-e valaki
részéről? Nem látok erre jelzést. Aki elfogadja a mérlegbeszámolót, kérem, jelezze.

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

73/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi,  Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok mérlegbeszámolójának
elfogadása tárgyában készült előterjesztés határozati  javaslatának 2. pontját elfogadásra javasolja a
Képviselő-testületnek. 

Varga László bizottsági elnök
Következik  a  Balmazújvárosi  VESZ  Városi  Egészségügyi  Szolgálat  Nonprofit  Kft.
mérlegbeszámolója. Kérdés, vélemény, hozzászólás van-e valaki részéről? 

Dr. Kiss Tamás VESZ Kft.
Ugyanolyan  pozitív  évet  zártunk,  mint  az  előző.  Kiemelném  a  2016-os  évünkből  az
egészségfejlesztéssel  járó  működést,  ami  pályázati  pénzből,  tehát  nem  a  VESZ-nek  a  pénzéből
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valósult meg, de nagyságrendileg a város lakosságának a létszámával megegyező szűrési tanácsadási
esemény  történt.  Azt  gondolom,  hogy  ez  a  harmadik  éve  az  EFI  működésének.  Az  idei  évben
újrapályázunk, hogy tudjuk folytatni. Egyébként a rendelők pedig folyamatosan működnek. 

Varga László bizottsági elnök
Ezzel  kapcsolatban  van-e  egyéb  kérdése,  hozzászólása  valakinek?  Nem látok  erre  jelzést.  Aki  a
mérlegbeszámolót elfogadja, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

74/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi,  Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok mérlegbeszámolójának
elfogadása tárgyában készült előterjesztés határozati  javaslatának 3. pontját elfogadásra javasolja a
Képviselő-testületnek. 

Varga László bizottsági elnök
Következő a  Balmazújváros  Sport  Kft.  mérlegbeszámolója.  Ezzel  kapcsolatban kérdés,  vélemény,
hozzászólás  van-e  valakinek?  Nem  látok  erre  jelzést.  Akkor,  aki  a  mérlegbeszámolót  elfogadja,
kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

75/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi,  Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok mérlegbeszámolójának
elfogadása tárgyában készült előterjesztés határozati  javaslatának 4. pontját elfogadásra javasolja a
Képviselő-testületnek. 

Varga László bizottsági elnök
Következik a Balmaz-Kamilla Kft. mérlegbeszámolója. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése,
hozzászólása? 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Végül is tendenciájában jó évet zárt, és tulajdonképpen látszik, hogy vannak eredményes és vannak
kevésbé  eredményes  üzletágak  a  Kft-nek.  Örömmel  vettem  volna,  ha  az  egyes  üzletágak
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eredményességére vonatkozóan bizonyos mutatókat megismerhettünk volna, mert akkor esetleg a mi
odafigyelésünk is célzottabb lehetne. 

Varga László bizottsági elnök
Valóban lehetne szét szedni elemeire, de nem így készült. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Nem azt mondtam. Nem szétszedni, hanem ennek részeként az egyes üzletágaknak, tehát itt gondolok
a Múzeum Kávéházra,  Fürdőre,  majd a Hotelre,  egyáltalán  nem mindegy egyeseknek milyenek a
belső mutatói. Ha nem látunk a számokba, akkor nehezebb véleményt is nyilvánítani.

Varga László bizottsági elnök
Jogos észrevétel. Nem tudom kérhet-e ilyet a bizottság?

dr. Veres Margit polgármester
Olyat lehet kérni, hogy a beszámolókban szét tudja bontani, amikor beszámol a Balmaz-Kamilla Kft.
félévente. Itt a számviteli törvény előírásainak megfelelősséggel készült el a beszámoló és a mérleg. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Köszönöm szépen előre is. 

Varga László bizottsági elnök
Köszönöm szépen a kiegészítést. Aki elfogadja a beszámolót, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

76/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Az önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok
mérlegbeszámolójának elfogadása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Pénzügyi,  Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága az
önkormányzat többségi tulajdoni részesedésével működő gazdasági társaságok mérlegbeszámolójának
elfogadása tárgyában készült előterjesztés határozati  javaslatának 5. pontját elfogadásra javasolja a
Képviselő-testületnek,  azzal  a  kiegészítéssel,  hogy  a  féléves  beszámolójában  térjen  ki  külön
részenként az üzletágaira.  

Dr. Köstner Dávid, Dr. Kiss Tamás, Lajos Ferenc, Gencsi Zoltán, Bagi Zsolt és Nagy Tamás távozott
az ülésről. 

5. napirend: Előterjesztés a település mezei őrszolgálatról, a mezőőri járulékról szóló 21/2015.
(IX.30.) önkormányzati rendelet módosítása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Következő  előterjesztésünk  a  település  mezei  őrszolgálatról,  a  mezőőri  járulékról  szóló  21/2015.
(IX.30.) önkormányzati rendelet módosítása tárgyában készült. Ezzel kapcsolatban kérdés, vélemény,
észrevétel van-e valaki részéről?
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dr. Kis Marianna aljegyző
Egyetlen  egy  dolog  indokolta  a  módosítást.  A Polgári  Törvénykönyvben  változott  a  gazdasági
társaságoknak a fogalma és emiatt kellett változtatni. 

Csomor Lajos bizottsági tag
Nem ehhez kapcsolódik a kérdésem igazából. Ha már mindenkit meghallgattunk sok esetben, akkor a
mezőőrök  is  készíthetnének  ilyen  beszámolót,  mint  a  rendőrség,  polgárőrség,  hogy  ők  mit
tapasztalnak a területen. 

dr. Veres Margit polgármester
Lehet.  De egyébként  a  hivatal  munkájáról  szóló tájékoztatóban szerepel  a  mezőőrség,  hiszen  ide
tartoznak  szervezetileg.  Ugyanúgy,  ahogy  a  szociális  csoportnál,  közmeghallgatást  szervezhetünk
róla,  akár  tájékoztatót  tarthatunk  róla.  De  ők  minden  egyes  munkaterv  szerinti  ülésen  ugyanúgy
azokat a változásokat jelzik, és azok belekerülnek a tájékoztatóba. 

Varga László bizottsági elnök
Akkor felteszem szavazásra, hogy kérjen-e bizottság ezek után egy mezőőri beszámolót? Aki egyetért
vele, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

77/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

A település mezei őrszolgálatról, a mezőőri járulékról szóló 21/2015. (IX.30.) önkormányzati
rendelet módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottsága
javasolja, hogy a mezőőrök készítsenek az éves munkájukról beszámolót.

Varga László bizottsági elnök
Aki a rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

78/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

A település mezei őrszolgálatról, a mezőőri járulékról szóló 21/2015. (IX.30.) önkormányzati
rendelet módosítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottsága  a
település mezei őrszolgálatról, a mezőőri járulékról szóló 21/2015. (IX.30.) önkormányzati rendelet
módosítása  tárgyában  készült  előterjesztés  rendelet-tervezetét  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek. 
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6. napirend: Előterjesztés a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft.-vel kapcsolatos
döntés meghozatala tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Következő előterjesztésünk a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft.-vel kapcsolatos döntés
meghozatala tárgyában készült. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, véleménye, észrevétele? 

dr. Kis Marianna aljegyző
Az üzleti tervet kell elfogadni, ugyanis a gazdasági beszámoló már korábban elfogadásra került egy
másik napirendi pontban. 

Varga László bizottsági elnök
Köszönjük  szépen.  Ezek  után  szavazást  kezdeményezek.  Aki  elfogadja  a  határozati  javaslatban
foglaltakat, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

79/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

A Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft.-vel kapcsolatos döntés 
meghozatala tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottsága  a
Hajdúsági  Hulladékgazdálkodási  Nonprofit  Kft.-vel  kapcsolatos  döntés  meghozatala  tárgyában
készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

7. napirend:  Előterjesztés  a  Magyar  Kézilabda  Szövetség  által  kiírt  Csarnok-felújítási
programhoz kapcsolódóan önerő biztosítása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Következő  előterjesztés  a  Magyar  Kézilabda  Szövetség  által  kiírt  Csarnok-felújítási  programhoz
kapcsolódóan önerő biztosítása tárgyában készült. Ha jól emlékszem, 11 millió forint körüli az önerő,
és 38 millió forint a teljes beruházás. Ezzel kapcsolatban kérdés, észrevétel van-e valaki részéről? Aki
egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

80/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

A Magyar Kézilabda Szövetség által kiírt Csarnok-felújítási programhoz kapcsolódóan önerő
biztosítása tárgyában
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Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottsága  a
Magyar Kézilabda Szövetség által kiírt Csarnok-felújítási programhoz kapcsolódóan önerő biztosítása
tárgyában készült előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek. 

8. napirend: Előterjesztés kártevők elleni védekezéshez támogatás tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Következő napirendi pontunk előterjesztés kártevők elleni védekezéshez támogatás tárgyában készült.
Nekem egy problémám van, nem lett összegesítve. 

Vágnerné Szilágyi Ilona pénzügyi osztályvezető
A bizottság kerete 1 millió forint, amiből lehet támogatni. 

Varga László bizottsági elnök
Biztos kalkuláltatok valamit, mennyi az az összeg, amire szükségetek lenne. 

Gencsi Zoltán Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. ügyvezetője
600.000 forint. 

Varga László bizottsági elnök
Jó, és akkor ez már mind a két célra? 

Gencsi Zoltán Balmazújvárosi Városgazdálkodási Nonprofit Közhasznú Kft. ügyvezetője
Igen.

Varga László bizottsági elnök
Ezzel  kapcsolatban  egyéb  kérdés,  vélemény,  kiegészítés  van-e  valaki  részéről?  Akkor  a  600.000
forintot teszem fel szavazásra. Ki az aki egyetért vele? Kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

81/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Kártevők elleni védekezéshez támogatás tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Pénzügyi, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottsága
a 2017. évi költségvetés általános tartalék terhére, átruházott hatáskörben biztosított keretből: 

600.000  Ft  támogatást  biztosít  a  Balmazújvárosi  Városgazdálkodási  Nonprofit  Közhasznú  Kft.
részére, kizárólag a város területén elszaporodott kártevők irtásához.

Határidő: azonnal

Felelős: Varga László elnök

dr. Veres Margit polgármester
Az állatotthon beszámolóját nem tárgyalja a bizottság? Ideillene a bizottság hatáskörébe. Ha lehetőség
van és ráér a bizottság a BUKSI Egyesület beszámolóját tárgyalja már meg. 
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Varga László bizottsági elnök
Rendben.  Ki az, aki egyetért azzal, hogy a BUKSI Egyesület beszámolóját felvegye a Bizottság a
napirendjére és megtárgyalja? 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és elfogadta a BUKSI Egyesület beszámolójának felvételét a napirendi pontok közé.

Varga László bizottsági elnök
Van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése, véleménye, hozzászólása?

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Az éves költségük 100.000 Ft-ról felment 600.000 Ft-ra, nem tudom hogyan. De kérni nem kérnek
semmit. 

dr. Veres Margit polgármester
Úgy adta oda az Önkormányzat ezt a területet, hogy ők kötelesek befogadni azokat az állatokat, amik
Balmazújváros  területén  az  utcán  kóborolnak  és  összefogja  őket  az  illetékes  szakember.  És  elég
sokszor van, hogy azzal szembesül a Városgazdálkodási Kft., hogy nem fogadják be azokat az ebeket,
amiket  összeszednek.  Ezzel  természetesen  továbblépett  a  Városgazdálkodási  Kft.,  hiszen  2 másik
szervezettel  is  szerződést  kötött,  ahová ezeket  a  kóbor állatokat  el  tudja  szállítani  és  ott  el  tudja
helyezni. Az a problémám, hogy amikor kérte az állatotthon az önkormányzat segítségét, megadta az
önkormányzat  minden esetben.  Támogatást  is  kapott  az elején,  aztán a  Városgazdálkodási  Kft.  is
megcsinálta azokat a keneleket, amikben az állatokat tudják tartani részben, és mégis sokszor van úgy,
hogy nem fogadja be az állatokat. Ezt az egyet szeretném, ha valahogy kicsit jobban lehetne erősíteni
a BUKSI Állatotthonban, hogy önkormányzati területen van, önkormányzati részbeni támogatással is,
hogy működjön már jobban együtt a Városgazdálkodási Nonprofit Kft.-vel, ha lehet. 

Hegedűs János bizottsági tag
Mire hivatkozik, ha nem veszik át? Nincs annyi hely? 

dr. Veres Margit polgármester
Helyhiányra, ha jól tudom. 

Dr. Orcsik István bizottsági tag
Az előző évben 100-120 volt a befogadott állatok száma, 2016-ban már 80. Először azt hittem, hogy a
számok azért ilyenek, mert lecsökkent a kóbor ebek száma, de akkor ezek szerint nem, hanem más
oka van. Akkor ezt számon kérjük, hogy ez ne csökkenjen. Joga van amúgy visszautasítani? 

dr. Veres Margit polgármester
A szerződés szerint köteles átvenni azokat az ebeket, amelyek Balmazújváros területén kóborolnak és
elfognak. Sajnos nincs a kezünkben olyan lehetőség, amivel kényszeríteni tudjuk. Egy dolog van, ha a
területet visszavennénk. De azzal nem hiszem, hogy túl sokat érne el az önkormányzat. 

Blaskó Sándor bizottsági tag
Valamiféle szankciót biztos lehetne alkalmazni.

Hegedűs János bizottsági tag
Gondolom kapcsolatban  vannak  más  menhelyekkel  is,  tehát  szét  lehetne  osztani,  ahhoz,  hogy  a
szerződéses kötelezettséget vállalja. 
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Varga László bizottsági elnök
Milyen lehetősége van az önkormányzatnak? 

dr. Veres Margit polgármester
Felszólítjuk, hogy fogadja be. 

Varga László bizottsági elnök
Jó,  akkor  ez  az  utolsó  módosítási  javaslat.  Ezt  teszem fel  szavazásra,  hogy a  bizottság  nevében
kerüljön felszólításra sor. Aki ezzel egyetért, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

82/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

Beszámoló a Balmazújvárosi Kutya- és Ideiglenes Állatotthon Egyesület 2016. évi
tevékenységéről

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottsága  a
Balmazújvárosi  Kutya-  és  Ideiglenes  Állatotthon  Egyesület  2016.  évi  tevékenységéről  készült
beszámoló határozati javaslatát elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, azzal a kiegészítéssel,
hogy felszólítja az Egyesületet, hogy fogadják be a kóbor kutyákat annak érdekében, hogy emiatt ne
kelljen más településre szállítani az állatokat.

9. napirend:  Előterjesztés  a  Hortobágyi  Nemzeti  Park külterületi  erdő területének legelővé
történő övezeti átsorolása tárgyában

Varga László bizottsági elnök
Utolsó  előterjesztésünk  a  Hortobágyi  Nemzeti  Park  külterületi  erdő  területének  legelővé  történő
övezeti átsorolása tárgyában készült. Ezzel kapcsolatban vélemény, észrevétel, hozzászólás van-e? 

Oláh Ferenc bizottsági tag
Ami le lesz termelve erdő, helyette lesz új telepítve? 

Molnár Mikós Hortobágyi Nemzeti Park erdésze
Kettő erdőterületről van szó. 121 A és B. 12 hektár erdő. Az elmúlt 20 évben a 12 hektár erdőből egy
szűk  1000  m3  eltűnt.  Gyakorlatilag  200  m3-t  tudtunk  letermelni.  Ez  azt  jelenti,  hogy  20  évre
visszatekintve minden évben 50 m3 fa eltűnt. Ha egy erdősítést csinálnák 6-8 cm mellmagasságnyi
átmerőt, a kisebbség elhordaná az egészet. Ha a nagy fákat elvitték, az ilyen kicsiket még inkább.
Ezért  félünk  szó  szerint.  Ezért  szeretnénk  azt,  ha  az  legelő  lenne.  Azzal  nincs  probléma  olyan
szempontból, hogy a természetvédelmi őrök kezelik, és helyette máshol beerdősítünk. Erre vannak
szakmai  lehetőségek.  Ezért  szeretnénk,  ha  nem  kellene  erdősítést  csinálni  egy  ilyen  fokozottan
lopásveszélyes frekventált helyen. 

Oláh Ferenc bizottsági tag
Volt egy véderdő Balmazújvárosnál. Az le lett termelve, de helyette telepítve nem lett. Mi a garancia
arra, hogy most lesz? Valami erdő azért csak legyen. Most itt elmegy 12 hektár. Minimum 20 hektár
erdő csak úgy elment és nincs helyette telepítve. 
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Molnár Mikós Hortobágyi Nemzeti Park erdésze
Lehet esetleg, hogy akkor más helyen. 

Oláh Ferenc bizottsági tag
Egyértelmű hogy más helyen, ahol nincs ilyen nagy lopásnak kitéve. De azért egy az egy arányban
szokták telepíteni.  A törvény úgy kéri.  Elmegy 20-22 hektár erdő Újváros körül és nincs helyette
telepítve, azzal nem vagyunk előrébb. 

Csomor Lajos bizottsági tag
Az északkeleti szél meg behozza majd a szagot. Ne mondja nekem, hogy Magyarországon nem lehet
egy erdőt megvédeni. 

Károlyi Gábor Hortobágyi Nemzeti Park főerdésze
Nem természetvédelmi érdek annak az erdőnek a fenntartása. 

Csomor Lajos bizottsági tag
Az városérdek. 

Károlyi Gábor Hortobágyi Nemzeti Park főerdésze
Megértem az indokukat, csak mi a természetvédelem oldaláról tesszük. Természetvédelmi indokban
annak az erdőnek a fenntartása nem indokolt, sőt ott fás legelő kialakítása lenne a cél hosszútávon. 

Csomor Lajos bizottsági tag
Nem igaz, hogy nem tudják megvédeni.

Molnár Mikós Hortobágyi Nemzeti Park erdésze
Sajnos nem tudtuk. 20 év alatt nem tudtuk. Mezőőrök is odajárnak, őrizték, mi is. Jöttek éjjel kis
szekérrel, nagy szekérrel, kerékpárral vitték. És ezért félünk attól, ha most egy erdősítést csinálunk, 6-
8 cm-es mellmagasságnyi átmérővel, azt még könnyebb lesz kitördelni és elhordják az egészet. 

dr. Veres Margit polgármester
Mi elfogadjuk teljesen a Nemzeti Park érdekét és indokát, hiszen olvastuk a levelet, hogy pályázati
forrást vettek igénybe, illetve kívánnak igénybe venni. Én tudom azt, hogy a szakmai indokokat a
Nemzeti  Park  meg  tudja  magyarázni,  viszont  nekünk  városérdekből  a  HÉSZ-ben  szerepel
véderdőként  ez  az  erdőrészlet.  És  amikor  az  önkormányzatnál  derült  ki  az,  hogy van  egy olyan
nyilvántartás, ami szerint nekünk ott erdőnek kéne lenni és egy szál fa nincsen, akkor mi vettük elő a
pénzünket és kezdtünk erdőt telepíteni. Valóban nagyon nehéz azon a területen megőrizni az erdőt,
viszont  nekünk  előregondolkodva  a  város  érdekét  kell  szem  előtt  tartani.  Hajlandóak  vagyunk
természetesen a Nemzeti Parkkal tárgyalni arról, hogy hogyan és mi módon kerüljön ez megoldásra,
de azért a mi érdekünk mindig az, hogy a városnak mi az érdeke. 

Károlyi Gábor Hortobágyi Nemzeti Park főerdésze
Megértem  a  város  érdekeit  is,  de  ugyanakkor,  amit  említett  is,  hogy  erre  pályázati  forrás  már
rendelkezésünkre áll. Ezt meg kell valósítani ezt a fás legelő létesítést. Amit ugyan már kb. 2 évvel
ezelőtt  a területet  letakarítottuk,  otthagyott  tuskómaradványokat,  sarjakat 1-1,20 m-en elvágott  fák
már sarjadtak. Ebből állt az erdő. Ezt mi rendberaktuk. Jelenleg fás legelő képként lehet rá tekinteni.
Mi ezt  szeretnénk fenntartani.  Erdészeti  Hatóságnál  ez a terület  üres vágásként szerepel.  Tehát  itt
erdőnek kellene lenni jelenleg. Az igénybevételi eljárást elindítottuk a hatóságnál. Akkor derült ki,
hogy  közérdekkel  összhangban  kell  ezt  a  kivonást  végrehajtanunk.  Jelenlegi  jogszabály,  az
erdőtörvény alapján közérdek a településrendezési terv. És ezért is fordultunk Önökhöz, hogy ezt a
pályázatot,  amit mi már valamilyen szinten elkezdtünk megvalósítani,  ezt  tovább hadd folytassuk,
hadd vigyük. 
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dr. Veres Margit polgármester
Én  megértem,  csak  tudja  mi  bántja  a  Képviselő-testületet?  Az,  hogy  őket  a  városlakók
megválasztották arra, hogy a város érdekét képviseljék. Amikor a fák kivágására került  a sor - és
elfogadom azt is, hogy nagyon sok fát elloptak és feketén vágták ki, és nem önök vágták ki egy részét,
másik részét Önök -  akkor kellett volna esetleg akár az Önkormányzatot megkeresni, hogy probléma
van, és most nézzük meg, hogy a HÉSZ módosítás hogyan lehetséges, vagy hogyan tudjuk esetleg
megvédeni ezt az erdőt. Lehet, hogy a mezőőrökkel tárgyaltak, hiszen balmazújvárosiak az erdőőrök
is és folyamatosan együttműködnek, csak itt el kell gondolkodni azon, hogy hol lesz a városnak a
véderdője. Mit tudunk tenni ennek az érdekében, hogy a várost meg tudjuk védeni? Én nagyon sokat
járok arra, és azt is tudom, hogy mikor lett kivágva az erdő. 

Károlyi Gábor Hortobágyi Nemzeti Park főerdésze
Mi csak azt tudjuk mondani, hogy Nemzeti Park irányából ez természetvédelmi cél, hogy az fás legelő
legyen, mint a Magdolna puszta széle, része. 

Csomor Lajos bizottsági tag
Milyen lehetőség volna, ha ez megmaradhatna fás legelőnek és helyette, azon az úton, ami megy be a
dűlőút a régi szeméttelep felé oda telepítenének 4 sor fát? Mégis, hogy megemelje a szél a bűzt. 

Varga László bizottsági elnök
Az a vicces az egészben, hogy van egy saját belső rendeletünk, ha valaki itt újvárosi ember kivág egy
fát, akkor köteles zöld tömeg egyenértékben újratelepíteni. Innentől kezdve magyarázza meg valaki a
saját lakosunknak, hogy más viszont szabad kézzel azt vág ki, amit akar. 

Károlyi Gábor Hortobágyi Nemzeti Park főerdésze
Jó,  csak  ez  Hortobágyi  Nemzeti  Park  vagyonkezelésben  lévő  terület.  Hiába  Balmazújváros
városhatárában van, azért a Nemzeti Park mondja azt, hogy most mi levágjuk, vagy nem vágjuk. Az
Erdészeti Hatóság 10 éves üzemterv, erdőterv határozatban, amilyen fakitermelési lehetőséget enged,
azzal  a  Nemzeti  Park,  mint  erdőgazdálkodó,  vagyonkezelő  bármikor  élhet.  Ebben  benne  van  a
tarvágás is. 

dr. Veres Margit polgármester
Vagyonkezelőként  valóban a  vagyont  kezeli,  de engedély a Nemzeti  Parknak is  szükséges  ahhoz,
hogy kivágjon egy fát, illetve mivel a HÉSZ-t a Nemzeti Park minden esetben jóváhagyta és bírálta,
egyszer nem mondta, hogy nem kívánom a véderdőt fenntartani és szeretném kivágni, vagy pályáztam
arra,  hogy  kivághassam.  A másik,  az,  hogy  vagyonkezelésben  Önöknél  van,  ez  valóban  állami
tulajdon  és  vagyonkezelésbe  a  Nemzeti  Park  megkapta.  Ugyanakkor  egy  balmazújvárosi
közigazgatási  területen lévő magántulajdonon álló fára is fakivágási engedély kell és visszapótlási
kötelezettsége van. Mindegy, hogy ő ültette, szilvafa vagy körtefa, ugyanúgy neki is engedélyt kell
kérni. Nekünk azért is nehezebb ez, mert megköveteljük a balmazújvárositól, aki itt él és védi a saját
települését, hogy akkor te ültessél 10 fát helyette. 

Károlyi Gábor Hortobágyi Nemzeti Park főerdésze
Külterületen lévő üzemtervezett erdő, országos erdőállományi raktárban nyilvántartott erdő bármilyen
módú beavatkozásába az Erdészeti Hatósághoz kell jelentkezni. Ebben az esetben az Önkormányzat
semmilyen  módon  nincs  megkérdezve.  Ez  is  egy külterületi  erdő,  ha  mi  le  akarjuk  vágni  és  az
Erdészeti Hatóság jóváhagyja ezt, akkor kivághatjuk. 

dr. Veres Margit polgármester
Az Erdészeti Hatóság is megnézi mindig a HÉSZ-eket. 
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Károlyi Gábor Hortobágyi Nemzeti Park főerdésze
Az  üzemtervezett  erdőkre  10  éves  erdőtervi  határozatok  most  már  léteznek,  amiben  vannak
fahasználati  lehetőségek,  ajánlások,  amivel  a  gazdálkodó  élhet.  Amennyiben  él  vele,  bejelenti  az
Erdészeti  Hatósághoz és  az jóváhagyja.  Ha a  terület  védett,  akkor  a  Természetvédelmi  Hatóságot
kérdezi meg, hogy milyen korlátozásokkal hajtható végre a tevékenység. Ennyi a menete. Ebben az
esetben az Önkormányzat nincs benne. 

dr. Veres Margit polgármester
Nem  a  fakivágásról  beszélünk.  Teljesen  benne  vagyunk,  mert  itt  élünk,  illetve  szerepel  a
rendeletünkben, ami ugyanúgy jogszabálynak minősül, amit a Hortobágyi  Nemzeti  Park is mindig
szintén jóváhagyott,  az Erdészeti  Hatóság úgyszintén.  Ismerjük a jogszabályokat,  hiszen az Önök
kollégái is segítenek, hogy úgy értelmezzük, ahogy kell, és együtt is működünk. 

Károlyi Gábor Hortobágyi Nemzeti Park főerdésze
Visszatérve  erre,  amit  kérdeztek,  a  két  sor  fatelepítésre,  én erdészként  azt  tudom mondani,  hogy
akadálya nincsen, de nekünk is vannak cégen belül, akik a természetvédelmi irányokat megszabják. Ő
irányukba kell ezt a kérdést feltenni. 

Csomor Lajos bizottsági tag
Ez csak javaslat volt. Ebben biztosan egyetértünk, hogy ott valamivel le kell zárni azt a részt. 

Károlyi Gábor Hortobágyi Nemzeti Park főerdésze
Értem  a  problémát  és  egyetértek  vele.  Meg  kell  keresni  a  Nemzeti  Park  Természetmegőrzési
Osztályát,  mert  ez rájuk tartozik,  illetve az őrszolgálatra.  Amennyiben ők azt mondják,  hogy igen
lehetséges, akkor mi azt erdészként kivitelezzük. 

Varga László bizottsági elnök
Akkor az a.)  alternatívát  teszem fel szavazásra,  azzal  a kiegészítéssel,  ami most  elhangzott,  hogy
próbáljunk ebben közös nevezőre jutni és véderdő sort kialakítani. Aki ezzel egyetért, kérem, jelezze. 

6 jelenlévő bizottsági tag közül 6 bizottsági tag vett részt a szavazásban, 6 bizottsági tag igennel
szavazott és meghozta az alábbi határozatot:

83/2017. (V. 22.) sz. PMKB határozat:

A Hortobágyi Nemzeti Park külterületi erdő területének legelővé történő övezeti átsorolása
tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottsága  a
Hortobágyi Nemzeti Park külterületi erdő területének legelővé történő övezeti átsorolása tárgyában
készült  előterjesztés  határozati  javaslatának  a.)  alternatíváját  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-
testületnek,  azzal  a  kiegészítéssel,  hogy másik  védősáv kialakítását  javasolja,  valamint  azt,  hogy
próbáljunk megállapodást kötni, hogy hova tudnak erdősávot telepíteni a város védelme érdekében.

K.m.f.

Varga László
bizottsági elnök

Blaskó Sándor
bizottsági tag

Koroknai Nóra
jegyzőkönyvvezető
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